
Dagsorden til bestyrelsesmøde den 10.5.22, kl. 17.00-19.00 

Tilstede: Bjarke, Marie, Jesper, Mette, Maiken, Helle og Mette 

Afbud fra: Lisa 

Referent: Mette 

Punkt: Begrundelse/formulering: Beslutning: 
 

Velkomst  
 

  

Nyt fra børnehuset 
 Vuggestue, team 1, 2, 3, 4 og 5 

 Personale 

 Børn special/støtte/almen 

 

 
 

 

Der har været gennemgang af 
hus/legeplads ift. at få udbedret 

nogle ting. Mette modtager svar på, 

hvad der kan lade sig gøre i første 
omgang hurtigst muligt. 

Vuggestuen klarer opnormeringen 
flot. Susanne er startet, som 

pædagog. 
Team 1 har modtaget et ekstra 

barn i overbelægning. Pr. 1.8 skal 
vi af med 10 børn, der skal i skole. 

Team 2 har lige afleveret 7 børn til 
rød, og er i gang med at modtage 

nye børn. Der er 2 børn med 
støttebehov, begge har vores 

specialpædagog Nanna knyttet til. 
Team 3 øver sig i at være en større 

mellemgruppe 

Information     
VIVEs rapport om inklusion i 



 Nyt fra kommunen 
 Dialogmøde 

 Tilsynsrapport 
 Trivselsmåling 
 Fondssøgning 

 Arbejdsdage/uger 
 Bedsteforældredag 

 

 

Middelfart er på vej, og lederne 
informeres om pointer til juni.  

Fødevareprisstigninger får muligvis 
prisen på madordninger til at stige. 

Ny læringskonsulent, Line Aagaard 
Jensen, og ny dagtilbudschef, 

Annette Friis Andersen er startet 
1.5.22.  

Det er svært at hverve 
medarbejdere, derfor er der nedsat 

en gruppe, til at kigge på hvad der 

kan tiltrække/fastholde 
medarbejdere. 

Dialogmøde: feedback fra 
bestyrelsen 

God aften, med gode dialoger om 
kvalitet og hvor vi gerne vil have 

mere kvalitet. 
Et ønske er at der havde været en 

dialog mere på tværs af 
kommunens institutioner. At der 

havde været en bedre opfølgning 
på de snakke, der havde været ude 

i grupperne. Mere deltagelse fra 
politikerne – at de var mere 

engagerede. Ide, at der er en 

opfølgning i løbet af efteråret – så 
man ikke bare har følelsen af, at 

det ”bare var en snak” 
Tilsynsrapport gennemgåes: 

 
Trivesmåling:  der er 



trivselsmåling i hele kommunen. 
Den køre i 14 dage. Resultatet 

behandles først i forvaltning, og så 
ude i den enkelte institution. 

Fondssøgning: Lisa er aktiv, og har 
gang i at undersøge, hvor 

mulighederne er mest optimale 
Arbejdsdagen: der blev arbejdet 

flittigt, med stor deltagelse. Der 
blev lavet rigtig mange ting på 

legepladsen. 

Bedsteforældredag på team 2: stor 
deltagelse, om mange fine blomster 

til vores krukker. 
 

 

Budget 2022  

 

 

 
Indkomne punkter 
 

 

 
 

 Opfordring til at lave et opslag hvor 
vi opfordret til at tjekke børnene for 

tæger. 
Opfordring om 

solcreme/solhat/ærmer 

Eventuelt   

 


